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Weert, 7 december 2017

Onderwerp : raadscommissie Ruimte van 7 december 2Ot7

Geachte leden van de gemeenteraad,

Tijdens de commissievergadering Ruimte van 7 december 20L7 zijn enkele schriftelijke
vragen door de fractie DUS Weert gesteld over de herinrichting Beekstraat en
cameratoezicht parkeergarages. In deze brief onze reactie.

1. Herinrichting Beekstraat

Inleiding
Ondanks dat er 2 weken vertraging is ontstaan door onvoorziene omstandigheden, is het
project anderhalf jaar eerder en binnen een zeer strak tijdskader na besluitvorming door
de gemeenteraad op 20 september 20t7, uitgevoerd dan oorspronkelijk gepland. De
vertraging en de mogelijke overlast die iets langer duurt is spijtig, maar het eindresultaat
in de Beekstraat mag er zijn.

Concrete reactie op de vragen
Het was de bedoeling dat alles voor de feestdagen zouzijn afgerond. Het werk ligt stil
Wat is de oorzaak dat het werk stil ligt?
Klopt het dat er te weinig stenen zijn besteld?

Conform planning zou de 4e en laatste fase van de civiele werkzaamheden van het werk
Beekstraat 26-Lt afgerond zijn. Er zijn 2 oorzaken dat er in de realisatie van deze 4e fase
enige vertraging is opgetreden.

. Het werk lag enige dagen stil vanwege onwerkbaar weer (flinke regenval
waardoor het niet mogelijk was om de fundering voor de natuurstenen goed te
verwerken en aan te brengen).

. In een deel van leveranties natuursteen was veel meer dan normaal
respectievelijk gemiddeld breuk aanwezig. Hoewel er in bestellingen voor
(natuur)straatstenen altijd rekening wordt gehouden met breukverlies en
knipwerk, is dit uiteraard heel vervelend. Het is en blijft echter een
natuurproduct, dus de kans dat dit gebeurt blijft altijd aanwezig.

Toen dit opgemerkt werd zijn er direct extra stenen besteld. Deze stenen komen echter
uit Portugal en de stenen worden volgens planning uiterlijk woensdag 6-12 geleverd.
Dit betekent dat de civiele werkzaamheden van fase 4 volgens planning uiterlijk 10
december worden opgeleverd. De bewoners en winkeliers in de Beekstraat zijn door een
bewonersbrief geTnformeerd en worden op de hoogte gehouden van de voortgang.

Hoe kan dit en waar ligt de fout?

Zie onze eerdere reactie



Hoe lang gaat het duren voordat het werk is afgerond?

Zie deels onze eerdere reactie. Zoals aangegeven zijn de civiele werkzaamheden van fase
4 volgens planning uiterlijk 10 december gereed. Het is echter niet zo dat er tot
woensdag 6-12 niets gebeurt. De geplande werkzaamheden ten behoeve van de realisatie
van plantvakken her en der in de Beekstraat, het plaatsen van de fietsenrekken en het
"aanstraten" van opgangen naar de winkels, is naar voren gehaald. Voor de feestdagen
(Kerst) zal ook de aanplant uitgevoerd worden en wordt de nieuwe boom geplant inclusief
de aanleg van de ondergrondse voorzieningen. Het beoogde "hang-groerì" aan de balkons
en de gevelbekleding tegen enkele panden in privaat eigendom, wordt nu nog niet
aangeplant. Bij de locaties waar dit was voorzien wordt momenteel nog nader
(bouwkundig) onderzoek uitgevoerd.

2. Cameratoezicht parkeergarages.

Hoe is het cameratoezicht in de parkeergarages geregeld?

De camera's in de parkeergarages zijn bedoeld voor het registreren van parkeer
gerelateerde bewegingen ten behoeve van de parkeerautomaten. Deze camera's dienen
alleen ter controle achteraf, uitsluitend om incidenten/vandalisme achteraf te kunnen
constateren. Deze camera's worden niet24/7 uitgelezen. Bij incidenten worden ze alleen
op verzoek van de politie uitgelezen.

Geldt dit cameratoezicht voor alle parkeergarages?

Alle garages zijn voorzien van camera's bij de in-/uitrit en bU de kassa's. Alleen de
Beekpoortgarage en de Centrumgarage zijn ook op andere plekken uitgerust met
camera's, de overige garages niet.

Bent u op de hoogte dat de Ursulinen garage veel wordt gebruikt door skaters?

Deze inforr¡latie heel't otrs via de VVE bereikt.

Kan er bij de garages standaard een bord worden geplaatst verboden te skaten?

Dat kan, maar dat is niet nodig. In de APV is in artikel 2:50, eerste lid het volgende
geregeld:
"Het is verboden zich zonder redelijk doel op een voor anderen hinderlijke wijze op te
houden in of op een voor het publiek toegankelijk poftaal, telefooncel, wachtlokaal voor
een openbaar vervoermiddel, parkeergarage, rijwielstalling of een andere soortgelijke,
voor het publiek toegankelijke ruimte dan wel deze te verontreinigen of te gebruiken voor
een ander doel dan waarvoor de desbetreffende ruimte is bestemd"'

In de Ursulinen garage is nog steeds overlast van hangjongeren is meer handhaving hier
mogelijk?

In de APV is in artikel 2:50, tweede lid, het volgende geregeld:
"Een ambtenaar van politie, een buitengewoon opsporingsambtenaar (boa) van
Stadstoezlcht van de gerrreerrte Weert of een buitengewoon opsporingsambtenaar
gedetacheerd bij de afdeling Vergunningen, Toezicht en Handhaving van de gemeente
Weert, krachtens artikel 6:2 belast met het toezicht op de naleving van deze verordening,
kan, als hij van oordeel is dat het in het eerste of tweede lid van dit artikel bedoelde
verbod wordt overtreden, aan de overtreder een bevel tot verwijdering verstrekken.
Degene, aan wie het verwijderingsbevel gegeven wordt, is verplicht zich in de door de
politie- of opsporingsambtenaar aangegeven richting te verwijderen over tenminste de
door deze ambtenaar aangegeven afstand."



De feitelijke handhaafbaarheid is wel afhankelijk van de beschikbare capaciteit van politie
en/of boa. Politie en Stadstoezicht zijn op de hoogte, de locatie is geprioriteerd en wordt
maximaal gecontroleerd.

Wij hopen u hierbij voldoende te hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet
namens burgemeester en wethouders,
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